



# Norsk Pointerklub

REFERAT  
STYREMØTE  
21.11.2017

<b>MØTETYPE</b>	Telefonmøte
<b>MØTELEDER</b>	Sven Tore
<b>PROTOKOLLFØRER</b>	Karianne
<b>DELTAKERE</b>	Thomas, Kjetil, Torstein, Karianne og Marianne Forfall: Leiv Jonny og Wiggo

Sven Tore ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

## SAK 71/17

### REF SISTE MØTE:

<b>DISKUSJON</b>			
Gjennomgikk referatet fra sist møte.			
<b>KONKLUSJONER</b>	Referatet ble godkjent.		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>	

## SAK 72/17

### ØKONOMI:

<b>DISKUSJON</b>			
<u>Budsjett 2018</u> : Per og Torstein arbeider nå med budsjettforberedelser. De skal gå nøye igjennom regnskap for 2017 og budsjett for 2018 i begynnelsen av desember.			
<b>KONKLUSJONER</b>			
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>	
Budsjett 2018	Torstein og Per	Desember	

**SAK 73/17****INNKOMMET  
POST/MAIL:**

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	Sven Tore og Karianne gjorde rede for hva som var kommet av post.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
-Kjell Duedal ønsker å gå ut av Hederstegnkomiteéen. Styret må finne en ny kandidat. Sven Tore tar kontakt med Olav Schrøder. -Ole Ingebrigtsen ønsker å fratre web-ansvaret. Styret må finne en ny kandidat. Dette vil annonseres på hjemmesiden for å høre om det er noen som er interessert i å gjøre denne jobben. Sven Tore tar kontakt med Ole angående teksten.	Sven Tore  Sven Tore	Snarest  Snarest

**SAK 74/17****STYRET**

<b>DISKUSJON</b>		
<u>RS 2018</u> : Diskuterte tid og sted for RS. <u>Årbok 2017</u> : Fristen for innsending til Karianne er 15. januar. <u>Referat dialogmøte Fuglehunden</u> : Torstein refererte fra dialogmøtet i Fuglehunden.		
<b>KONKLUSJONER</b>	RS 2018 vil bli avholdt 12.mai i Tromsø. Styret mener det er viktig å knytte pointermiljøet i Norge enda tettere sammen, og derfor vil RS til neste år legges til Tromsø.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Annonsere tid og sted for RS på hjemmesiden og gi beskjed til DR'ene.	Karianne	Snarest

**SAK 75/17****AR –  
FORBEREDELSE  
TIL ÅRBOK 2017**

<b>DISKUSJON</b>		
AR har startet forberedelsene til Årbok 2017. Thomas orienterte om AR sitt arbeid.		
<b>KONKLUSJONER</b>	AR må innlevere sitt bidrag til årboken til Karianne innen 15. januar.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

**SAK 76/17****FKF**

<b>DISKUSJON</b>		
------------------	--	--

Jaktprøvevisjon: Går ut til alle rase- og disktriktsklubber i disse dager. Jobbes med videre framover i de ulike klubbene. Infoskriv fra FKF angående NKK RS har kommet til styret.

**KONKLUSJONER**

**GJØREMÅL**

**ANSVARLIG**

**TIDSRISTDATOER**

**SAK 77/17**

**EVENTUELT:**

**DISKUSJON**

**KONKLUSJONER**

Neste styremøte: Tirsdag 12.12.17 klokken 20.00

**GJØREMÅL**

**ANSVARLIG**

**TIDSRISTDATOER**

-Utstillingene med frist 1. desember: Marianne har purret DR'ene slik at alle rekker fristen.  
-Julekortene er kommet. Marianne skriver kortene og sender de ut.  
-Kalenderen er nå sendt til medlemsdistribusjon. Det resterende opplaget sendes til Karianne. Hun legger disse for salg i NPK-butikken. Hun sender også 5 eksemplarer til Torstein som sender disse til sponsorer.

Marianne  
Marianne  
Karianne